
 

Voorstel# 

Keuze: Motie vreemd aan de orde van de dag. 

 

 

De raad van de gemeente Zwijndrecht in vergadering bijeen d.d. 13 november 2018 

Onderwerp: 

 

Opheffing specifieke wijkagent bedrijventerreinen voor Drechtsteden-buiten 

De raad,  

 

Constaterende dat: 

 

Per 1 januari 2019 de specifieke functie van wijkagent voor de bedrijventerreinen binnen de 

eenheid Drechtsteden-buiten wordt opgeheven en dat de werkzaamheden voor de diverse 

bedrijventerreinen door een van de 30 wijkagenten waar het betreffende bedrijventerrein 

onder valt zal worden overgenomen. 

 

Overwegende dat : 

 

- De diverse KVOB trajecten die er in de gemeentes lopen waar de politie mede 

ondertekenaar is van het convenant nu geconcentreerd is bij een wijkagent. Als dit over 

diverse wijkagenten verspreid gaat worden zullen zij allen in het KVOB traject moeten 

verdiepen en ook de toch specifieke problematiek die hierbij komt kijken zoals scans, 

overleggen, opvolging actie op moeten nemen; 

- De diverse specifieke acties die de wijkagent inzet zoals overlast parkeren vrachtwagens, 

die als je in de ene gemeente gaat handhaven overlast in de andere gemeente of op andere 

terreinen gaat veroorzaken. De wijkagent bedrijventerreinen heeft daar overzicht over alle 

losse wijkagenten niet; 

https://www.bing.com/images/search?q=logo+vvd&id=946C1FD2A96BC6FE8261617160011844097D220D&FORM=IQFRBA


 

                                                                                        

 

- Zelfde problematieken op verschillende terreinen: het komt regelmatig voor dat inbraken / 

insluipingen door eenzelfde persoon/groep van personen plaats vind en dan is het feit dat de 

signalen in een hand zitten erg handig; 

- Bekendheid bij de ondernemers van "de wijkagent bedrijventerreinen" in plaats van voor elk 

terrein een eigen wijkagent. Deze nieuwe wijkagenten zullen ook hun gezicht moeten laten 

zien bij de ondernemersverenigingen en de ondernemers 

- De besturen van de BIZ en Ondernemersfonds zijn zeer negatief over deze ontwikkeling 

omdat zij juist de aandacht en beschikbaarheid van de wijkagent bedrijventerreinen erg op 

prijs stellen; 

- Daarnaast wordt de kennis en aandacht voor de bedrijventerreinen steeds belangrijker in 

het kader van de georganiseerde misdaad en de aanpak van verborgen criminaliteit (drugs, 

motorclubs, witwaspraktijken e.d.) 

 

Roept het college op: 

Een stevig gesprek met de korpsleiding aan te gaan om de voorgenomen afschaffing van de 

wijkagent bedrijventerreinen niet door te laten gaan. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

Ondertekening en naam, 

 

VVD 

 

 


